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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 09.01.2023, în şedinţa extraordinară-de îndată a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 1 din 06.01.2023 
 

 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 11 

consilieri din 11 convocaţi. Materialele înscrise pe ordinea de zi au fost comunicate 

consilierilor locali pe watsapp şi suport hârtie.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobare cont de execuţie trim IV 2022 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului din anii precedenți 

pentru acoperirea definitivă a deficitului secțiunii dezvoltare 

 

  

Se supune la vot ordinea de zi. 

 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru.  

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobare cont de execuţie trim IV 2022 

 

Dl. primar - prezintă proiectul de hotărâre. A fost înaintat la comisii. 

Dl. Angheluşi - este pentru trim IV din anul 2022, nu este cel anual. Dacă se vrea se poate 

face şi în termen. Ultima zi lucrătoare a fost 30.12.2022. Este bine per total. Dar este loc şi de 

mai bine. Sunt cîteva restanţe la încasare taxă concesiuni. Trebuie să îi chemăm ă plătească 

această taxă. Toate capitolele au avut prevederi bugetare mai mari, dar nu este anormal. 

Dl. primar - da, aşa este. Am bugetat dar nu s-a cheltuit. La fel şi bugetul pe anul acesta. 

În cazul când avem nevoi, putem să-i folosim.  

Dl. Angheluşi - sunt convins că dacă este nevoie se găsesc soluţii. Repet, nu este anormal 

bugetarea mai mare. Este mulţumitor per total, doar concesiunile mă deranjează. Cine sunt acei 

care nu au plătit? Dacă au luat în concesiune, trebuie să plătească. Eu dacă am arendat şi a fost 

un an prost, tot am plătit arenda, nu? 
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Dl. primar - am chemat pe dl. Muraru să vă prezinte restanţierii. Să vă aducă la cunoştinţă 

şi dacă dumneavoastră hotărâţi să le reziliem contractele nu am nimic. 

Dl. Grădinaru - nu daţi vina pe consiliul local, aveţi o obligaţie, pe care trebuie să o 

îndepliniţi. 

Dl. primar - în câţiva ani, vom avea bălării pe toate câmpurile. Şi aşa sunt puţini bani. 

Dl. Grădinaru - o să se găsească cineva să le concesioneze! 

Dl. primar - nu sunt sume mari restante. 

Dl. Grădinaru - în contractul de concesiune sunt nişte obligaţii pe care trebuie să le 

îndeplinească cel care a concesionat. Dl. primar trebuie să urmărească acest aspect. Nu să de-a 

vina pe Consiliul Local. 

Dl. primar - toate bunurile aparţin Primăriei şi Consiliului Local, nu a primarului. 

Dl. Muraru - sunt puţini, doi - trei clienţi: Traciu Viorel, Larco...sunt 8.000 de lei total. 

Dl. primar -  oamenii au fost şi au anunţat că vor veni să plătească. 

Dl. Grădinaru - legat de acest proiect. Nu este în termen depus. legea 273/2006 prevede că 

trebuia cel târziu în luna decembrie, nu acum. Dar este un lucru bun faţă de anul trecut când s-a 

prezentat în luna februarie. Încasările sunt o parte minus, dar sunt cheltuieli şi pe partea de 

salarizare, de ex. la bibliotecă. Dacă nu se angajează şi nu aveţi în plan acest lucru, nu are rost 

să bugetaţi. Acei bani se pot folosi în altă parte. 

Dl. primar - noi nu putem şti încă ce v-a fi. Salariul este mic, chiar dacă îl scoatem şi nu 

vine nimeni.... 

 

Nefiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului din anii precedenți 

pentru acoperirea definitivă a deficitului secțiunii dezvoltare 

 

Dl. primar - a fost înaintat către comisii. Dacă aveţi întrebări... 

Dl. Angheluşi - este legal şi este prevăzut în lege acest aspect. 

Dl. Grădinaru - întradevăr, conform legii, această acoperire din excedent se poate face. 

Însă eu am o nemulţumire. Am contestat şi voi contesta în continuare dotarea cu echipamente a 

parcului de joacă, care a fost plătit de două ori. Chiar vî rog când vine curtea de conturi să mă 

anunţaţi. 

Dl. primar - nu sunt obligat. 

Dl. Grădinaru - înseamnă că aveţi ceva de ascuns. De ce aţi plătit de două ori? 

Dl. primar -  că am vrut. M-ai înregistrat?  

Dl. Grădinaru - da, sigur. 

Dl. primar -  tocmai de aceea v-a răspuns aşa. Ca să aduceţi curtea mai repede şi să se 

dovedească că nu este aşa. Eu mi-am asumat atunci când am candidat să raspund dacă am 

greşit. 

 

Nemaifiind discuţii se supune la vot. 
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Se aprobă cu un număr de 9 voturi pentru şi 2 abţineri. 

 

Dna. Marin - întreabă ce s-a mai întâmplat cu proiectul legat de dotarea şcolilor cu 

echipamente? 

Dl. primar - aşteptăm, este prins şi anul acesta, dar nu avem încă aprobată finanţarea. 

Proiectul este aprobat, este eligibil dar fără finanţare momentan. 

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL AL COMUNEI,  

   LUCA PETRONELA                         LUNGU CORNEL 


